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Írásbeli választ igénylő kérdés

Dr. Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgyűlésről szóló törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést
kívánok feltenni Nagy István agrárminiszter úrhoz:

,,Mikor fog végre érdemi egyeztetést folytatni a minisztérium a parlagfű elleni
küzdelemben érintett civil szervezetekkel?"

címmel.

Tisztelt Miniszter Úr!

Az általam korábban feltett, K/904. számú írásbeli kérdésemre adott válaszában Ön arról
tájékoztatott, hogy az .Agrárminisztérium a minél eredményesebb parlagfű elleni védekezés
érdekében munkája során folyamatosan egyeztet a civil szervezetekkel, és a hatékonyság
növeléséért igyekszik velük kiváló kapcsolatot kiépíteni."
A válasz azt is tartalmazta, hogy ,,A tárca szorosabb szakmai kapcsolatot ápol a Magyar
Növényvédő Mérnöki és Növényorvosi Kamarával és az Országos Polgárőr Szövetséggel, mely
szervezetek komoly segítséget nyújtanak az ismeretek átadása, képzések, szemléletformálás és
gyakorlati parlagfűmentesítés terén is."
Az Ön által felsorolt, jelentősebb civil szervezetekkel magam is konzultáltam írásban, és a kapott
válaszok alapján a helyzet sajnos közel sem tűnik rózsásnak.

1. Szinte mindegyik általam megkeresett civil szervezet sérelmezte, hogy az általuk összeállított
részletes szakmai javaslatok érdemi megvitatására nem került sor, így azok megvalósulására esély
sem nyílt.
Ennek alátámasztására idézem: ,, ... egyszer nem tudtunk a parlagfű kérdésben érdemi egyeztetést
folytatni sem a minisztériummal, sem egyéb állami szervvel."
2. A civilek állítják, hogy a parlagfű elleni küzdelemben összehangolt állami hatósági fellépés
szükséges, és nem elég arra számítani, hogy önkéntes civil szervezetek és a polgárőrség majd
elvégzi ezt a feladatot.
Ezt bizonyítja, hogy a bejárások során több polgárőr csoporttal konzultáltak, akiknek ,fogalmuk
nem volt, hogy nekik egyáltalán dolguk lenne a parlagfűvel, és saját bevallásuk szerint- egy
kivételével - a növénytfel sem ismerik ... "



Tisztelt Miniszter Úr!

A parlagfű elleni küzdelem kapcsán a következő kérdéseim lennének:
• Mikor és milyen hivatalos keretek között kíván a minisztérium legközelebb valódi, érdemi

egyeztetést folytatni a parlagfű elleni küzdelemben érintett mértékadó civil szervezetekkel?
• Mikor történik meg a minisztérium részéről a civil szervezetek által készített részletes

szakmai javaslatok írásos bekérése, szakmai összesítése, illetve ezek publikálása és részletes
szakmai-társadalmi vitája?

Várom megtisztelő válaszát!

Budapest, 2018. október 15. roh 
tr. Oláh Lajos
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